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R O M Â N I A 
JUDEȚUL SĂLAJ 
CONSILIUL JUDEȚEAN 
Nr. 19038 din 26.09.2023 
 

PROCES VERBAL 
al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Sălaj 

din data de 26 septembrie 2023 
  
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU,            

 Stimaţi colegi,                
 Doamnelor şi domnilor.   
 În conformitate cu prevederile art. 179 alin. (2) lit.a) coroborate cu cele ale 
art.182 alin.(4) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și 
completările ulterioare, prin Dispoziția Președintelui Consiliului Județean nr. 325 din 
20.09.2023, a fost convocat Consiliul Judeţean Sălaj în şedinţă ordinară, fiind 
stabilită desfăşurarea acesteia în sala de şedinţe „Dialoguri Europene”.      
 La şedinţa de azi, sunt prezenţi 28 consilieri plus Președintele Consiliului 
Județean, absenţi fiind domnul Blaga Dumitru și doamna Irimiea Anca-Manuela. 

* 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Înainte de a intra în ordinea de zi, la propunerea secretarului general al 

judeţului, vă supun  spre  aprobare procesele-verbale ale ședinței extraordinare din 
data de 22.08.2023, precum și cel al ședinței ordinare din data de 31.08.2023, nu fără 
a discuta eventualele obiecţii la acestea – dacă există.  

* 
 Le supun la vot, cu mențiunea că la ședința extraordinară din data de 
22.08.2023 am fost absent, drept urmare nu voi participa la vot. 

* 
- Cine este pentru?  
- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 
- Președintele Consiliului Județean nu participă la vot. 

* 
Cu un număr de 28 voturi „pentru”, a fost aprobat procesul verbal al ședinței 

extraordinare din data de 22.08.2023 și cu 29  voturi „pentru” a fost aprobat procesul 
verbal al ședinței ordinare din data de 31.08.2023. 

* 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Odată cu realizarea convocării şi difuzării materialelor, aţi luat cunoştinţă de 

ordinea de zi a şedinţei. 
Supun la vot ordinea de zi: 
- Cine este pentru? 28 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului 

Județean Sălaj. 
- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
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- Mulțumesc! 
* 

Cu 29 voturi “pentru” a fost aprobată următoarea ORDINE DE ZI: 
 

1. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean nr. 32 
din 30 martie 2022 privind aprobarea contractării unei finanțări rambursabile interne 
în valoare de 65.000.000 lei în vederea asigurării cofinanțării și prefinanțării 
proiectelor de interes județean finanțate din fonduri nerambursabile de la Uniunea 
Europeană. 

2. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al judeţului şi al 
instituţiilor şi serviciilor publice subordonate Consiliului judeţean, pe anul 2023. 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea Programului pentru pregătirea şi 
întreţinerea drumurilor judeţene, din administrarea Consiliului Judeţean Sălaj, pentru 
perioada de iarnă 2023-2024. 

4. Proiect de hotărâre privind darea în administrarea Comunei Crasna a unor 
suprafețe de teren din drumurile judeţene, situate în intravilanul localităților 
componente, aflate în proprietatea publică Județului Sălaj. 

5. Proiect de hotărâre privind solicitarea trecerii unui imobil din domeniul 
public al Comunei Hereclean şi administrarea Consiliului Local al Comunei 
Hereclean, în domeniul public al Judeţului Sălaj şi administrarea Consiliului Judeţean 
Sălaj. 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare şi 
funcţionare al aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Sălaj. 

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de funcţii al Spitalului 
Judeţean de Urgenţă Zalău. 

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului „Program microbuze 
pentru elevi - Sălaj”, a asumării susținerii cheltuielilor aferente funcționării acestora 
și depunerea pentru finanțare prin programul Administrației Fondului de Mediu. 

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea protocolului de colaborare între 
Județul Sălaj, Municipiul Zalău, Spitalul Județean de Urgență Zalău și Universitatea 
de Medicină, Farmacie, Științe și Tehnologie ”George Emil Palade” din Târgu Mureș. 

10. Diverse.  
* 

                                         *   * 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 

 Înainte de a intra în ordinea de zi, aș vrea să vă mulțumesc tuturor celor 
prezenți la manifestările de la Treznea și de la Ip și să-i mulțumesc pe această cale 
Primăriei din Treznea și Primăriei din Ip și locuitorilor care au participat la 
comemorarea victimelor acelui Septembrie negru al județului Sălaj în care și-au 
pierdut viața confrați de ai noștri doar pentru vina că s-au născut români. 

* 
 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
1. La punctul 1 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre pentru 

modificarea Hotărârii Consiliului Județean nr. 32 din 30 martie 2022 privind 
aprobarea contractării unei finanțări rambursabile interne în valoare de 
65.000.000 lei în vederea asigurării cofinanțării și prefinanțării proiectelor de 
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interes județean finanțate din fonduri nerambursabile de la Uniunea Europeană, îl 
invit pe dl. consilier ZAHARIA MARCEL-CLAUDIU să prezinte raportul de 
avizare al comisiei de specialitate.     

* 
Dl. ZAHARIA MARCEL-CLAUDIU  
Prezintă raportul de avizare al comisiei de specialitate.    

* 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 
                                                 * 

 Supun la vot proiectul de hotărâre, 
- Cine este pentru? 19 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului 

Județean Sălaj. 
- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? 9 consilieri județeni: Panie Sergiu PSD, Pop Gheorghe-Ioan PSD, 

Demle Alin PSD, Borna Mihai-Alexandru PSD, Opriș Alin-Florin PSD, 
Souca Valentina-Lucia PSD, Forț Corina-Emilia PSD, Ardelean Gheorghe 
PSD, Costinaș Ovidiu PSD. 

- Mulțumesc! 
* 

Cu un număr de voturi 20 „pentru”, 0 „împotrivă” şi 9 „abţineri”, a fost adoptat 
proiectul de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean nr. 32 din 30 
martie 2022 privind aprobarea contractării unei finanțări rambursabile interne în 
valoare de 65.000.000 lei în vederea asigurării cofinanțării și prefinanțării proiectelor 
de interes județean finanțate din fonduri nerambursabile de la Uniunea Europeană. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 132 

* 
                                           *                    * 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
2. La punctul 2 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

rectificarea bugetului propriu al judeţului şi al instituţiilor şi serviciilor publice 
subordonate Consiliului judeţean, pe anul 2023, îl invit pe dl. consilier SOJKA 
ATILA- IOAN să prezinte raportul de avizare al comisiilor de specialitate.    

* 
Dl. SOJKA ATILA- IOAN 
Prezintă raportul de avizare al comisiilor de specialitate.    

* 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? 
Dl. OPRIȘ ALIN-FLORIN 
Da, domnule Președinte am eu o intervenție. 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Vă rog. 
Dl. OPRIȘ ALIN-FLORIN 
Aș vrea să vă întreb, ce factori au intervenit în modul de repartizare a sumei 
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defalcate pe venit 6% în repartizarea banilor? Până acum eram obișnuiți cu un anumit 
algoritm, acum se pare că anul acesta s-a schimbat, să înțeleg că anul viitor să vină 
rândul celor care nu au primit în acești 3 ani suma majoritară? Mulțumesc. 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Nu înțeleg bine întrebarea dumneavoastră, dar înțeleg foarte bine abordarea 

dumneavoastră, domnule consilier. 
Dl. OPRIȘ ALIN-FLORIN 
Vă pot detalia, dacă este necesar. 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Puteți să detaliați. 
Dl. OPRIȘ ALIN-FLORIN 
Deci în primii 3 ani, să zic așa, sumele repartizate pentru Orașul Șimleu 

Silvaniei erau mult mai mari, anul acesta se pare că suma majoritară, peste 50% se 
repartizează la Cehu Silvaniei și bănui că urmează anul viitor să fie repartizată 
orașului Zalău sau Jibou, mă gândesc. Mulțumesc. 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Domnule consilier, din câte știți și dumneavoastră, că știți foarte bine că vă 

apreciez și sunteți un consilier care știe buget. Au rămas 675,00 mii lei nerepartizați, 
au rămas la dispoziția noastră pentru situații de urgență, mi-ar fi plăcut foarte mult 
dacă m-ați fi întrebat și la începutul anului când la Șimleu Silvaniei am dat 1 milion,  
la Jibou, 1,5 milioane, dacă m-ați fi întrebat  și atunci ce se întâmplă? Referitor la anii 
trecuți, uitați-vă foarte bine că există date în direcția economică și vedeți ce sume s-
au acordat Jiboului și Zalăului și o să vedeți că nici pe departe nu am procedat la fel. 
În altă ordine de idei, sumele pe care le dăm  la Cehu Silvaniei vin în rezolvarea unor 
probleme pe parte socială și medicală, adică pentru finanțarea amenajării unei 
spălătorii la Căminul de bătrâni. Nu vă ascund faptul că toate căminele de bătrâni 
aflate în subordinea Consiliului județean sunt bine întreținute, nu spun neapărat foarte 
bine, că „foarte bine” este dușmanul binelui, dar nu am avut probleme din acest punct 
de vedere și atunci ne gândim să preluăm și acel Cămin de bătrâni de la Cehu în 
sistemul nostru centralizat pentru a fi mai bine administrat, pentru a avea parte de 
fondurile alocate prin acest sistem, DGASCP de către Guvernul României și de aceea 
în urma cererilor pe care le-a adresat Consiliul Local Cehu Silvaniei s-au destinat 
banii amenajării unei astfel de locații, unei astfel de investiții la Căminul de bătrâni, 
de aceea s-au alocat 300,00 mii lei pentru Cehu Silvaniei. 

Dl. OPRIȘ ALIN-FLORIN 
Perfect de acord, foarte bine că s-au alocat și sunt necesari acei bani acolo. Pe 

această cale atunci, vreau să felicit pe primarii de la Jibou și de la Zalău pentru că se 
pare că se descurcă și nu au nevoie de aceste sume suplimentare de fiecare dată. 
Mulțumesc. 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Mă bucur dacă se descurcă, îi felicit și le doresc succes să se descurce și mai 

bine. Dumneavoastră știți foarte bine că acești bani nu sunt o piatră de moară, sunt 
foarte puțini în economia unor localități, mi-ar plăcea să renunțăm încet-încet la 
politica de Dâmbovița, să ne uităm la potențialul pe care îl are fiecare localitate de a 
se dezvolta la nevoile lor și să vedeți și dumneavoastră clar că nu alocăm banii pe 
criterii politice. Vă mulțumesc. Vă rog, domnule Vicepreședinte. 

Dl. SZILÁGYI RÓBERT-ISTVÁN 
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Mulțumesc, domnule Președinte, aș vrea să fac o singură precizare ca să știe și 
consilierii și toți care ne urmăresc. Singurul Cămin de persoane vârstnice din județul 
Sălaj este la Cehu Silvaniei, acest Cămin de persoane vârstnice este a tuturor 
sălajenilor, localitatea Cehu Silvaniei are 3 bătrâni în acea locație, restul sunt a 
județului, dar tot Primăria Cehu Silvaniei susține, deși mi se pare corect să avem o 
abordare corectă față de această instituție, deoarece este a Județului, nu a Primăriei 
Cehu Silvaniei, că toți beneficiarii, cei 40 de acolo sunt ai județului Sălaj și nicio 
primărie nu contribuie pentru aceste fonduri. Mulțumesc. 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Dacă sunt alte întrebări? Vă rog domnule Panie. 
Dl. PANIE SERGIU 
Domnule Președinte, interesantă această nuanță privind alocarea sumei de 

300,00 mii lei la Cehu Silvaniei, sigur că probabil este necesar, dar domnul secretar 
general este cu noi și l-aș întreba pe dânsul. Atunci când o entitate, mă refer la o 
comună, la un UAT își creează acest serviciu social, noi județul putem să le 
cuprindem în angrenajul asistenței sociale? Și aș întreba doar atât. Astăzi știm cât 
sunt cheltuielile aferente acestei întrețineri pentru acest sediu pe un an de zile și cât 
va greva bugetul județului în viitor și dacă o facem pentru Cehu de ce nu am putea să 
facem și pentru alții? Mulțumesc. 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Dați-mi voie, înainte să vorbească domnul secretar general să mă lămuresc eu 

puțin cu intervenția dumneavoastră. Mă bucur că ne mai descrețim frunțile cu astfel 
de discuții. Dumneavoastră ați fost  vicepreședinte și probabil nu știți că 90% din 
cheltuielile cu aceste servicii vin direct de la Guvernul României și doar 10% din 
contribuția noastră, domnule consilier. Pe urmă, nu noi hotărâm aici Consiliul 
județean ci vom obține aprobări în vederea treceri acestui serviciu la noi dacă se va 
putea. Eu mi-am spus intenția de a face acest lucru pentru a veni în sprijinul acelui 
Cămin de bătrâni care se regăsește într-un oraș care din păcate nu beneficiază de 
aceeași dezvoltare ca și alte comune. Noi știm că suntem un județ cu 212.000 de 
locuitori, nu suntem un județ cu potențial foarte mare din punct de vedere financiar și 
din păcate îmbătrânit, trebuie să luăm măsuri să prevenim, înainte de a stinge un 
incendiu mai bine să-l previi, de aceea mă gândesc să facem toate demersurile pentru 
a prelua și acel cămin și a investi mai mult în ceea ce înseamnă asigurarea condițiilor 
optime de viață pentru seniorii noștri aflați în dificultate, de aceea am propus acest 
lucru și urmează să facem toate demersurile pentru a ne ocupa de finanțarea mai 
consistentă și de investirea unor sume necesare pentru o funcționare adecvată. Vă 
rog, domnule secretar general. 

Dl. VLAICU COSMIN-RADU 
Da, vă mulțumesc. Referitor la întrebarea dumneavoastră domnule consilier, 

într-adevăr aici se discută despre o intenție, dar din  punct de vedere legal ca asta m-
ați întrebat, un astfel de serviciu social poate fi preluat într-adevăr în sistemul nostru 
după efectuarea anumitor pași, anumitor proceduri. Evident că pentru asta va trebui 
hotărâre de Consiliu județean, pe care dumneavoastră va trebui să o adoptați. Evident 
că va trebui un aviz de la Autoritatea Națională pentru Protecția Persoanelor cu 
Handicap de la București. Deci legal este posibil, într-adevăr aici va trebui calculat în 
viitor impactul financiar, finanțarea este așa cum a prezentat domnul Președinte: 90% 
de bugetul de stat, 10% de la bugetul local sau județean. Ceea ce ar mai fi de precizat 
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este că în zona geografică, unde este situat Cehu Silvaniei în proximitate nu avem 
așezăminte sociale destinate persoanelor vârstnice sau persoanelor cu handicap și asta 
este o realitate și este bine să o cunoască toată lumea. Deci din punct de vedere legal 
este posibil în viitor să facem așa ceva, deocamdată este exprimată o intenție. Prin 
prisma celor întâmplate în ultima vreme la nivel național, ați văzut și dumneavoastră 
acele controale la nivelul tuturor instituțiilor sociale, fie că ele au fost publice sau 
private, probabil că este o preocupare ca toate condițiile să fie asigurate, dar asta este 
o chestiune cu caracter general. Mulțumesc. 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Dacă tot ați adus în discuție, îi felicit pe cei de la DGASCP pentru că în urma 

tuturor controalelor care au fost efectuate, nu s-au constatat nereguli care să 
împiedice funcționarea acestei instituții, ceea ce înseamnă că s-au depus eforturile 
pentru a avea condiții normale de trai în aceste centre. Vă rog, dacă mai aveți 
intervenții? 

Dl. PANIE SERGIU 
Mai am eu o intervenție, dacă tot ați menționat de acest procent al cheltuielilor 

de 90% și 10%, m-am uitat în sală și doamna director Milaș nu cred că este aici, dar 
este doamna Marușca. Au fost ani în care sumele care trebuiau să vină alocate de la 
centru nu s-au onorat și Consiliul județean a rezolvat punctual aceste probleme până 
când s-a alocat? Asta ca și o prima întrebare. Doi, totuși cei vârstnici stau într-o 
locație acolo, clădirea respectivă a cui este?  

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Dumneavoastră nu știți, că ați fost vicepreședinte și consilier județean? 
Dl. PANIE SERGIU 
Acum puțin, păi nu, că dumneavoastră văd că le știți pe toate? 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Normal că le știu, de aia sunt Președinte. 
Dl. PANIE SERGIU 
Bravo dumneavoastră. Eu vă întreb ca să știe toată lumea. 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Da știe lumea, dumneavoastră nu știți, mă rog. 
Dl. PANIE SERGIU 
Eu nu cred, dumneavoastră ar trebui să răspundeți la întrebări că de aia sunteți 

președinte. 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Dacă îmi spuneți dumneavoastră, cu mare drag. 
Dl. PANIE SERGIU 
Totuși locația respectivă a cui este? Și va fi preluată și acea clădire? 

Mulțumesc. 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Lăsați toate la momentul potrivit. Acea clădire aparține Consiliului Local Cehu 

Silvaniei. După cum știți domnule consilier, noi de acolo printr-o Hotărâre a 
Consiliului județean am preluat o parte din acea locație pe care o transformăm în 
Ambulatoriu de specialitate al Spitalului Județean de Urgență Zalău, deci știe lumea 
foarte bine, cei interesați știu că o parte din acea clădire ne-a fost cedată nouă și 
cealaltă a rămas în administrarea Consiliului Local Cehu Silvaniei. Bun, vă rog 
doamna Crișan. 
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Dna. CRIȘAN MARIANA-DANA 
O scurtă intervenție. Am auzit aici, dacă este nevoie de această intervenție și îi 

invit cu această ocazie pe colegii mei, tot se apropie ziua persoanelor vârstnici să 
viziteze acest centru. Eu am fost de mai multe ori și cu siguranță trebuie o intervenție 
la spălătorie, deci o provocare pe 1 octombrie, putem să mergem să-i vizităm pe 
vârstnicii noștri. Mulțumesc. 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Bine doamna consilier, mulțumim. Dacă sunt alte intervenții? Vă rog doamna 

consilier. 
Dna. SOUCA VALENTINA-LUCIA  
În referatul de specialitate am citit că Direcția Patrimoniu, printr-un referat 

solicită alocarea sumei de 13,00 mii lei pentru achiziționarea unui cort, necesar 
desfășurării evenimentelor organizate de Consiliul Județean Sălaj. Acum date fiind 
evenimentele cu care ne-am obișnuit deja și care s-au desfășurat la Casa de Cultură a 
Sindicatelor într-o atmosferă foarte elegantă și cu stil, experiența dumneavoastră în 
domeniu și-a spus cuvântul, noi cel puțin în ultimii ani am remarcat că evenimentele 
Consiliului județean s-au desfășurat în Casa de Cultură a Sindicatelor pe care am 
închiriat-o, apoi prin parteneriatul pe care Centrul de Cultură care aflat în subordinea 
Consiliului județean îl are cu Casa de Cultură a Sindicatelor, de asemenea avem 
închiriate spații acolo, acțiunile Asociației Țara Silvaniei care are parțial finanțare și 
de la Consiliul județean se desfășoară tot prin închirierea Casei de Cultură. Mai avem 
în Zalău Sala Transilvania pe care Primăria Municipiului Zalău de cele mai multe ori 
o pune la dispoziție gratuit pentru evenimentele desfășurate. Aș întreba, care sunt 
caracteristicile speciale ale acestui cort care-l fac necesar a fi achiziționat pentru 
evenimentele Consiliului județean? 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Da, mulțumesc. Chiar dacă am spus înainte în glumă că le știu pe toate, nu știu 

chiar dimensiunile cortului, știu doar că vrem să ne extindem manifestările și în aer 
liber și că și vara și toamna este necesar un cort, ba pentru a ne feri de ploaie și de 
vreme rea sau a ne face umbră. Știți bine că avem evenimente la Simion Bărnuțiu la 
marginea comunei Românași și  marginea comunei Sânmihaiu Almașului, avem și la 
Guruslău, avem și la Pria, la Grădina Zmeilor, avem și la Șamșud, deci acțiunile care 
se desfășoară în aer liber încep să fie din ce în ce mai multe, ca să putem și noi să ne 
încadrăm într-un turism local mai dezvoltat, să asigurăm o expunere mai adecvată 
producătorilor locali, deci vrem să creștem acest număr de activități și pentru asta 
este nevoie și de un cort al Consiliului județean, care să ne asigure buna funcționare a 
acestor activități. Nu este o sumă foarte mare. Vă rog. 

Dna. SOUCA VALENTINA-LUCIA  
Consiliul județean va închiria și altora acest cort, va pune la dispoziția?  
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Nu m-am gândit la asta, mă scuzați, la asta nu m-am gândit. 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? 
Dna. SOUCA VALENTINA-LUCIA  
Numai întreb. Mulțumesc. 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
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Și eu vă răspund. Sărut mâna. Dacă mai sunt alte întrebări? Nu sunt. 
* 

 Supun la vot proiectul de hotărâre, 
- Cine este pentru? 28 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului 

Județean Sălaj. 
- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

* 
Cu un număr de 29 voturi „pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 

rectificarea bugetului propriu al judeţului şi al instituţiilor şi serviciilor publice 
subordonate Consiliului judeţean, pe anul 2023. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 133 

* 
                                          *                    * 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
3. La punctul 3 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea Programului pentru pregătirea şi întreţinerea drumurilor judeţene, din 
administrarea Consiliului Judeţean Sălaj, pentru perioada de iarnă 2023-2024, îl 
invit pe dl. consilier BORNA MIHAI-BOGDAN să prezinte raportul de avizare al 
comisiilor de specialitate.     

* 
Dl. BORNA MIHAI-BOGDAN 
Prezintă raportul de avizare al comisiilor de specialitate.    

* 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 
                                                 * 
Supun la vot proiectul de hotărâre, 
- Cine este pentru? 28 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului 

Județean Sălaj. 
- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

* 
Cu un număr de 29 voturi „pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 

aprobarea Programului pentru pregătirea şi întreţinerea drumurilor judeţene, din 
administrarea Consiliului Judeţean Sălaj, pentru perioada de iarnă 2023-2024. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 134 
 

* 
                                          *                    * 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
4. La punctul 4 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 
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darea în administrarea Comunei Crasna a unor suprafețe de teren din drumurile 
judeţene, situate în intravilanul localităților componente, aflate în proprietatea 
publică Județului Sălaj, o invit pe dna. consilier SIMONFI MARIA să prezinte 
raportul de avizare al comisiilor de specialitate.    

* 
Dna. SIMONFI MARIA 
Prezintă raportul de avizare al comisiilor de specialitate.    

* 
Dl DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 
                                                 * 

 Supun la vot proiectul de hotărâre, 
- Cine este pentru? 28 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului 

Județean Sălaj. 
- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

                                                                 *  
Cu un număr de 29 voturi „pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 

darea în administrarea Comunei Crasna a unor suprafețe de teren din drumurile 
judeţene, situate în intravilanul localităților componente, aflate în proprietatea publică 
Județului Sălaj. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 135 

* 
                                          *                    * 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
5. La punctul 5 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

solicitarea trecerii unui imobil din domeniul public al Comunei Hereclean şi 
administrarea Consiliului Local al Comunei Hereclean, în domeniul public al 
Judeţului Sălaj şi administrarea Consiliului Judeţean Sălaj, o invit pe dna. 
consilier  CRIȘAN MARIANA-DANA să prezinte raportul de avizare al comisiilor 
de specialitate.     

* 
Dna. CRIȘAN MARIANA-DANA 
Prezintă raportul de avizare al comisiilor de specialitate.    
                                                          * 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Vreau să aduc mulțumiri pe această cale Primăriei din Hereclean, domnului 

Primar, domnului viceprimar, tuturor consilierilor de acolo pentru buna colaborare pe 
care au avut-o cu Consiliul Județean Sălaj, inclusiv pe marginea acestui subiect. Ne-
am dorit preluarea unei suprafețe de teren tocmai pentru amenajarea spațiului din 
jurul Monumentului de la Guruslău, un spațiu care a devenit frecventabil și prin 
acțiunile pe care le-am desfășurat acolo, vedem că este benefic din toate punctele de 
vedere pentru cetățenii județului Sălaj, ne dorim să reparăm acel pod, cu siguranță că 
o să putem face, deja s-au luat măsurile necesare pentru a demara toate actele 
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prealabile unor astfel de proiecte prin care să reabilităm podul, să lărgim drumul și 
Monumentul de la Guruslău  să fie din ce în ce mai vizitat. Aveam nevoie de aceste 
suprafețe pentru a putea începe demersurile birocratice care premerg realizarea 
acestor lucrări. Dacă sunt întrebări? Vă rog. 

Dl. PANIE SERGIU 
O chestiune tehnică, domnule Președinte. 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Vă rog. 
Dl. PANIE SERGIU 
Pentru domnul secretar general și colegii de la juridic. În extrasul de CF există 

notată mențiunea că imobilul este intersectat de limita administrativă dintre cele două 
UAT- uri Bocșa și Hereclean, poate după ce finalizăm această procedură ar fi bine să 
solicităm clarificarea acestei limite administrative că în eventualitatea unei posibile 
finanțări, să nu există nicio problemă cu acea mențiune din CF. O spun pentru că 
astăzi legislația dă posibilitatea cu această notare să se reglementeze transferurile de 
proprietate sau de sarcini. Dar totuși pe viitor ar trebui clarificată acea limită de 
proprietate că cel puțin o parte din drum de la pod și până  la partea care urcă în sus 
este pe UAT Bocșa, înțelegeți? Actele de proprietate doar acum s-au emis și ele s-au 
înscris în CF. 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Am înțeles. Mă bucur că s-au făcut. Vă rog, domnule secretar general. 
Dl. VLAICU COSMIN-RADU 
Da, este bine venită părerea domnului consilier și chestiunile se pot reglementa 

în final cu acea comisie județeană de pe lângă Prefectura Județului Sălaj. Da, asta este 
o chestiune ulterioară realizării și adoptării proiectului de hotărâre. 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU  
Știu domnule secretar general, de aceea vă spun că mă bucur că în sfârșit se 

realizează toate lucrurile astea, inclusiv apă și curent avem la monument, inclusiv 
drumul este curățat, inclusiv manifestările au fost tratate cu respect și mă bucur că se 
întâmplă, se va rezolva și acea problemă de proprietate. Vă mulțumim, domnule 
consilier. Dacă sunt alte intervenții? Nu sunt. 

* 
 Supun la vot proiectul de hotărâre, cu mențiunea că pentru prezentul proiect de 
hotărâre este necesar votul a 2/3 din numărul consilierilor. 

- Cine este pentru? 28 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului 
Județean Sălaj. 

- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 
 

* 
Cu un număr de 29 voturi „pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 

solicitarea trecerii unui imobil din domeniul public al Comunei Hereclean şi 
administrarea Consiliului Local al Comunei Hereclean, în domeniul public al 
Judeţului Sălaj şi administrarea Consiliului Judeţean Sălaj. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 136 
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* 
                                          *                    * 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
6. La punctul 6 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea Regulamentului de organizare şi funcţionare al aparatului de 
specialitate al Consiliului Judeţean Sălaj, îl invit pe dl. consilier ARDELEAN 
GHEORGHE să prezinte raportul de avizare al comisiilor de specialitate.     

* 
Dl. ARDELEAN GHEORGHE 
Prezintă raportul de avizare al comisiilor de specialitate.    
 
                                                          * 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 
                                                 * 

 Supun proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru? 28 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului 

Județean Sălaj. 
- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

* 
Cu un număr de 29 voturi „pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 

aprobarea Regulamentului de organizare şi funcţionare al aparatului de specialitate al 
Consiliului Judeţean Sălaj. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 137 

* 
                                          *                    * 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
7. La punctul 7 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea statului de funcţii al Spitalului Judeţean de Urgenţă Zalău, îl invit pe dl. 
consilier BEREK ȘTEFAN să prezinte raportul de avizare al comisiilor de 
specialitate.     

* 
Dl. BEREK ȘTEFAN 
Prezintă raportul de avizare al comisiilor de specialitate.    

* 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 

* 
 Supun la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru? 28 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului 
Județean Sălaj. 

- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
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- Mulțumesc! 
* 

Cu un număr de 29 voturi “pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 
aprobarea statului de funcţii al Spitalului Judeţean de Urgenţă Zalău. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 138 

* 
                                          *                    * 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 

8. La punctul 8 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 
aprobarea proiectului „Program microbuze pentru elevi - Sălaj”, a asumării 
susținerii cheltuielilor aferente funcționării acestora și depunerea pentru finanțare 
prin programul Administrației Fondului de Mediu, îl invit pe dl. consilier 
COSTINAȘ OVIDIU să prezinte raportul de avizare al comisiilor de specialitate.     

* 
Dl. COSTINAȘ OVIDIU 
Prezintă raportul de avizare al comisiilor de specialitate.    

* 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Vă rog domnule consilier. 
Dl. POP GHEORGHE-IOAN 
Domnule Președinte, Consiliul Județean Sălaj este printre puținele consilii 

județene care nu au depus cereri de finanțare în prima sesiune deschisă și care s-a 
încheiat în 3 zile și suma epuizată. Care este motivul pentru care nu a fost adoptată 
hotărârea de participare la program în condițiile în care în data de 25 august a fost 
publicat în Monitorul Oficial Ordinul Ministrului Mediului și Ghidul de finanțare? Vă 
mulțumesc. 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Vă rog doamna director. 
Dna. GHILEA IOANA-LAVINIA 
Am depus cererea de finanțare, am depus fără hotărâre de Consiliului județean, 

a fost depus în primele zile. 
Dl. POP GHEORGHE-IOAN 
Fără hotărâre de participare? 
Dna. GHILEA IOANA-LAVINIA 
Da, da. 
Dl. POP GHEORGHE-IOAN 
Nu am știut că se poate depune și fără hotărâre de participare. 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Aflați acum. 
Dna. GHILEA IOANA-LAVINIA 
S-a depus. 
Dl. POP GHEORGHE-IOAN 
Mulțumesc. 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Și eu vă mulțumesc domnule consilier. Dacă sunt alte întrebări? 
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Dl. PANIE SERGIU 
Domnule Președinte, mai am eu o întrebare. Aici în titlul programului prevede 

că pot fi achiziționate microbuze electrice, hibride și alimentate cu gaz, cred că putem 
rămâne doar la achiziția microbuzelor electrice sau cel mult hibride, dacă se poate? 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Eu v-am supus proiectul la vot așa în forma în care îl aveți astăzi, 

dumneavoastră puteți să spuneți ce doriți. 
Dl. PANIE SERGIU 
Eu v-am spus. 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Da știu, am auzit. 
Dl. PANIE SERGIU 
Ok. 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Eu am participat la acea ședință a Guvernului României condusă de doamna 

ministru a învățământului la care au fost prezenți și primarul Municipiului Zalău și 
domnul prim-ministru și domnul Ciucă și alți miniștrii, alți președinți de consilii 
județene, alți primari de municipii și de orașe și comune și m-am bucurat că se 
realizează acest proiect care va ajuta comunitățile pentru a-și transporta în siguranță 
copiii spre școală, eu sper să achiziționăm cât mai multe microbuze, vreau să vă spun 
că nu va fi simplu. Consiliul județean putea să stea de –o parte la această investiție, 
ne-am dorit să sprijinim comunitățile locale prin experiența și prin capacitatea 
aparatului nostru în ceea ce înseamnă procesul de depunere a acestor cereri și 
procesul de achiziție, nu va fi simplu pentru că este o cerere foarte mare, câți bani s-
au investit anul trecut și în acest an în România nu s-au investit niciodată. Avem 
multe oportunități de care trebuie să profităm în sensul bun al cuvântului și de aceea 
Consiliul județean a semnat un parteneriat cu comunitățile locale pentru a sprijini 
achiziția  acestor microbuze, azi nu ne aflăm în situația în care să alegem între pere și 
mere, ne bucurăm să avem cât mai multe achiziții făcute pentru că va fi o bătălie 
foarte mare pe aceste microbuze, nu sunt produse, urmează să fie fabricate și cererea 
este foarte mare, să dea Dumnezeu ca într-un an sau doi, sau trei să putem achiziționa 
toate microbuzele, premisele nu sunt atât de favorabile și nici atât de simplu de 
îndeplinit. Sperăm să avem microbuze ca să putem să-i ajutăm pe primarii care au 
nevoie de ele pentru că știm foarte bine ce a însemnat această scădere demografică 
din județul Sălaj, știm că foarte multe școli au puțini copii și că o centralizare a 
acestor copii se poate face print-un transport adecvat pentru a beneficia cu toții de 
condiții decente de școală și de concurență care poate să-i ajute în dezvoltarea lor 
personală, de aceea nu ne putem acum pronunța că trebuie să luăm numai electrice, 
eu mă bucur și pe motorină dacă vin, numai să fie la școlile noastre și să fie folosite 
pentru transportul elevilor. Dacă mai sunt alte intervenții? Poftiți, domnule Panie. 

Dl. PANIE SERGIU 
Domnul Vicepreședinte Szilágyi a zâmbit sau a râs și nu am înțeles de ce, 

înțeleg că dânsul ar fi vrut să fie. 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Nu are voie să zâmbească acum omul? 
Dl. PANIE SERGIU 
Ba da, dar nu în plenul ședinței, domnule Președinte cu tot respectul că asta 
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este chiar sfidare. 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
O să-l întreb și eu pe domnul Costinaș de ce a râs, ca să nu uit, că eu sunt mai 

bătrân și o să uit. 
Dl. PANIE SERGIU 
Eu am întrebat foarte clar, titlul programului este cel menționat în art. 1 din 

proiect, dar prevede posibilitatea alimentării cu gaz. Nu cred că un părinte își va 
trimite la școală vreun copil în județul Sălaj într-un mijloc de transport alimentat  cu 
gaz, de aia am specificat și am solicitat să rămâne totuși la electrice. 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Aveți dreptul să credeți ce vreți. Vă rog domnule consilier. 
Dl. POP GHEORGHE-IOAN 
Domnule Președinte, nu vreau să o contrazic pe doamna Ghilea, dar am eu o 

neclaritate aici, în Ghidul de finanțare spune că cererea va fi însoțită de hotărârea 
Consiliului local de asumare, de participare la program, în condițiile în care s-a 
deschis sesiunea în data de 8 și s-a închis la data de 11, cu epuizarea sumei și noi 
adoptăm hotărârea azi, a fost însoțită, era nevoie, este neclaritate, nu înseamnă că nu 
poate să fie așa? 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Nu ați înțeles bine domnule consilier. 
Dl. POP GHEORGHE-IOAN 
El spune că cererea va fi însoțită de hotărârea de Consiliu județean. 
Dna. GHILEA IOANA-LAVINIA 
Tocmai pentru că cererea este foarte mare și timpul foarte scurt am depus 

proiectul urmând  ca în clarificări să urcăm și hotărârea de consiliu. 
Dl. POP GHEORGHE-IOAN 
Deci, se poate ulterior, Este în regulă. Mulțumesc. 
Dna. GHILEA IOANA-LAVINIA 
Da. 
Dl. POP GHEORGHE-IOAN 
Mulțumesc. 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Vă rog, domnule Szilágyi. 
Dl. SZILÁGYI RÓBERT-ISTVÁN 
Dați-mi voie să am acest drept constituțional de a zâmbi când vreau și cum 

vreau indiferent despre ceea ce discutăm pot să fiu și nervos, pot și să zâmbesc, asta 
este dreptul meu dat de Constituție. Mulțumesc. 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Haideți să venim la o abordare civilizată. 

* 
 Supun la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru? 28 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului 
Județean Sălaj. 

- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

* 
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Cu un număr de 29 voturi “pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 
aprobarea proiectului „Program microbuze pentru elevi - Sălaj”, a asumării susținerii 
cheltuielilor aferente funcționării acestora și depunerea pentru finanțare prin 
programul Administrației Fondului de Mediu. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 139 

* 
                                          *                    * 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
9. La punctul 9 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea protocolului de colaborare între Județul Sălaj, Municipiul Zalău, 
Spitalul Județean de Urgență Zalău și Universitatea de Medicină, Farmacie, 
Științe și Tehnologie ”George Emil Palade” din Târgu Mureș, îl invit pe dl. 
consilier CHENDE IOAN să prezinte raportul de avizare al comisiei de specialitate. 

* 
Dl. CHENDE IOAN  
Prezintă raportul de avizare al comisiei de specialitate.    

* 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Dacă nu sunt, eu îmi exprim satisfacția 

realizării unui proiect în colaborare cu Municipiul Zalău cu această unitate de 
învățământ de prestigiu din Transilvania și sper că prin semnarea acestui protocol se 
pun bazele unei colaborări care să ducă la dezvoltarea Municipiului Zalău, activității 
din Spitalul Județean și în beneficiul tuturor cetățenilor din județul Sălaj. 

* 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 

 Supun la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru? 28 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului 

Județean Sălaj. 
- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

* 
Cu un număr de 29 voturi “pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 

aprobarea protocolului de colaborare între Județul Sălaj, Municipiul Zalău, Spitalul 
Județean de Urgență Zalău și Universitatea de Medicină, Farmacie, Științe și 
Tehnologie ”George Emil Palade” din Târgu Mureș. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 140 

* 
                                            *                    * 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
10. Diverse 
La diverse dacă cineva vrea să ia cuvântul, vă rog să faceți. Vă rog, domnule 

Ardelean. 
Dl. ARDELEAN COSMIN-VASILE 
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Domnule Președinte, aș dori să vă întreb care este stadiul procedurilor în 
vederea premierii elevilor olimpici, am mai avut mai multe discuții pe această temă, 
știu că s-a lucrat la regulament, știu că a existat o corespondență între instituția 
dumneavoastră și Inspectoratul Școlar, unde din cunoștințele mele, și vă rog să mă 
corectați dacă greșesc, s-a omis o anexă, sunt sigur că a fost o eroare, a fost omisă o 
disciplină, sunt sigur că a fost o eroare așa cum am spus și vă doriți să premiați pe toți 
olimpicii de la toate disciplinele și așa cum am spus aș dori să știu dacă mai este 
fezabilă data de 5 octombrie în condițiile în care azi nu am avut pe ordinea de zi un 
astfel de proiect. 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Nu am avut pe ordinea de zi un astfel de proiect pentru că trebuie o analiză mai 

detaliată a acestor condiții și a acestui regulament și trebuie să nu fim populiști, îmi 
doresc acest lucru și nu o să fiu niciodată populist, adică trebuie să vedem foarte clar 
importanța acestor olimpiade, importanța premiilor și mai ales condițiile în care vrem 
să accentuăm sprijinul performanței și să apreciem rezultatele cele mai bune ale 
copiilor, dar nu putem să ne înscriem la premieri în masă, deci trebuie o analiză mai 
detaliată, urmând a veni în fața dumneavoastră cu o propunere clară, care să fie 
sustenabilă și care să corespundă nevoilor județului Sălaj. Pentru toate aceste lucruri 
o să vă convocăm pe fiecare lider de grup județean ca să purtăm discuții și să 
analizăm împreună acest program, care cred că aparține tuturor, indiferent de 
apartenență politică, atât PNL, atât USR, atât UDMR, atât PSD, trebuie să ne 
propunem să stăm împreună pentru că este o chestiune pe care o abordăm pe termen 
lung și sper să fie o practică bună care să ducă la performanță și la recunoașterea 
performanței în învățământ. 

Dl. ARDELEAN COSMIN-VASILE 
Mulțumesc. 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Deci o să vă invităm să lucrăm împreună ca să cunoaștem toți detaliile și să 

încercăm să fim de acord pe marginea viitorului proiect. 
Dl. ARDELEAN COSMIN-VASILE 
Cu siguranță, nimeni nu își dorește să fie populist, tocmai de aceea discutăm 

strict de olimpiadele școlare, unde discutăm de asemenea în mod direct de 
performanță. 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Exact, de aceea o să vă invit poate chiar săptămâna viitoare, să purtăm primele 

discuții pe marginea viitorului proiect cu toții ca să avem lucrurile clare pentru că 
orice dezbatere în contradictoriu, nu neapărat că nu poate exista, dar divergențe mari 
de opinie pe marginea premierii unor copii performanți cred că nu ar trebui să existe 
în Consiliul Județean, de aceea îmi propun să discutăm împreună și să găsim cele mai 
bune soluții prin care să încurajăm performanța. Mulțumesc. 

Dl. ARDELEAN COSMIN-VASILE 
Mulțumesc. 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Dacă sunt alte mențiuni? Vă rog, domnule consilier. 
Dl. OLAR NICOLAE 
Mulțumesc. Domnule Președinte. Am votat în anii trecuți achiziționarea unui 

angiograf pentru dotarea Ambulatoriului de specialitate al Spitalului Județean de 
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Urgență Zalău, montarea aparatului din câte știu eu s-a făcut în octombrie anul trecut 
la etajul al doilea al Ambulatoriu de specialitate, imobil extins pe verticală – printr-un  
proiect al Consiliului județean, prin construcția a două niveluri, și aș vrea să știu, care 
este stadiul lucrărilor? Lucrările au fost predate, s-au recepționat și legat de 
funcționarea angiografului, dacă a devenit funcțional, sau când va deveni? 
Mulțumesc. 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Nu vă pot spune o dată exactă când va devine funcțional, dar timpul se apropie, 

ca să fie funcțional este nevoie de avizare CNCAN, toate lucrările au fost efectuate, 
am avut probleme într-adevăr la alimentarea cu curent electric și așa mai departe. 
Orice intervenție asupra unei structuri a Spitalului Județean este mai costisitoare și 
mai greu de făcut decât construcția nouă a unui corp nou, dar în cel mai scurt timp 
oamenii vor beneficia de serviciile acestui angiograf pe care sperăm noi să-l dublăm 
în viitor prin ceea ce înseamnă realizarea acelui bloc operator nou. Pentru a avea o 
linie de gardă pe acest serviciu este nevoie de două astfel de aparate, la fel cum este și 
în cazul radioterapiei, unde este nevoie de două aparate care să pună în siguranță 
intervențiile în tratarea unor astfel de boli. Vă rog. 

Dl. OLAR NICOLAE 
Mulțumesc. 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Mulțumesc și eu. Dacă nu sunt alte întrebări sau luări de poziții, declar închise 

lucrările şedinţei de azi, rugându-vă să rămâneți pentru ședința AGA pentru S.C. 
„Pază Obiective şi Intervenţie” S.R.L. Zalău. 
 

 
 
 

   PREȘEDINTE, 
                SECRETARUL GENERAL    
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